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ARSLAN’DAN TTB’YE BOZKURT TEPKİSİ;

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan, bozkurt
işareti yaparak UEFA'nın milli futbolcumuz Merih Demiral'a
verdiği cezaya tepki gösteren doktorlar ile ilgili ‘tarafsız kalın’
açıklaması yapan Türk Tabipleri Birliği’ne tepki gösterdi.

“TÜRKİYE’YE DÜŞMAN HER
TÜRLÜ YAPININ YANINDALAR”

Kombi tamir etme bahanesiyle
girdiği evleri
soymaya çalıştı
Afyonkarahisar’ın Şuhut
ilçesinde kendisini
kombi tamircisi olarak
tanıtarak girdiği
evlerden hırsızlık
yapmak isteyen şahıs
polisin takibi sonrası
kıskıvrak yakalandı. >>3

100 GÜNDE
YÜZLERİ
GÜLDÜRDÜK

Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal, basın

mensuplarıyla bir araya geldi.
31 Mart seçimlerinin ardından geride

bıraktığı 100 günü değerlendiren
Başkan Köksal, şehrimizin gelişimi için

gece gündüz demeden çalışmaya
devam edeceklerini söyledi.

31Mart seçimlerinin
ardından 3 Nisan
2024 tarihinden

itibaren 100 günlük
hizmet süresini dolduran
Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal, geride
bıraktığı ve gelecekte yapıla-
cak olan çalışmalarını değer-
lendirdiği bir basın toplantısı
düzenledi. Başkan Köksal,
görevinin 100. gününde
belediyenin çalışmalarını ve
gelecekte planladığı yatırım-
ları içeren kapsamlı bir değer-
lendirme toplantısı yaptı.
>>HABER SAYFA 8’DE

“AFYONKARAHİSAR BELEDİYESİ’NİN MALİ DURUMU”

“KADINANA CADDESİ ÇİFT YÖN OLACAK”

“HİZMETİ VATANDAŞIMIZIN AYAĞINA GÖTÜRECEĞİZ”

DAK 95-Dinar
Arama Kurtarma
Ekibine eğitim verildi
Afyonkarahisar İl Afet ve Acil
Durum Müdürlüğü’nde DAK
95-Dinar Arama Kurtarma
Ekibine yönelik eğitim verildi.
3-8 Temmuz 2024 tarihlerinde
verilen Depremde Arama ve
Kurtarma Eğitiminde deprem
sonrasında neler yapılması
gerektiği üzerinde duruldu.>>2

4 aracın karıştığı kazada
6 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da 2 otomobil,
kamyonet ve bir tırın karıştığı trafik

kazasında 6 kişi yaralandı.>>3

Taytak’tan,
PTT Genel Müdürü

Gülten'e ziyaret
Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, PTT Genel
Müdürü Hakan Gülten'i
makamında ziyaret etti.
Ziyarette, Afyonkarahisar ile ilgili
çeşitli talep ve istekler gündeme
getirildi.>>HABER SAYFA 4’TE

Kasapoğlu, yaz kuran kursu
öğrencileriyle bir araya geldi

AFYONKARAHİSAR’IN
ASAYİŞİ DEĞERLENDİRİLDİ
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, il

genelinde asayiş ve huzurun temini noktasında yürütülen
asayiş çalışmalarıyla ilgili açıklamalarda bulundu.

Valilikte düzenlenen bilgilendirmeye İl
Jandarma Komutanı Albay Tolga Yağan
ve İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay katıldı.

Bilgilendirme kapsamında Vali Yiğitbaşı, Kurban
Bayramı süresince Afyonkarahisar’dan 6 milyon
363 bin 19 araç geçişi olduğunu ve araç geçiş-
lerinin artmasına rağmen ölümlü bir kaza mey-
dana gelmediğini belirtti. Orman yangınlarına da
değinen Vali Yiğitbaşı “ Örtülü orman yangını
serbest yayılma eyleminde olan yaşama birliği
içerisinde olan canlı veya cansız bütün varlıkları

yakarak yok eden bir ateş. 2024 yılında ne yazık
ki önceki yılan göre, yaklaşık on kat daha fazla
ve yanan alanda ise yirmi beş kat bir artış oldu.
Bu yangınların sebeplerine bakıldığında ise
büyük çoğunluğu anız yangınları ve piknikçilerin
bıraktığı ateşten meydana geliyor. Güvenlik güç-
leri tarafından örtü ve orman yangınları titizlikle
takip edilmektedir. Vatandaşlarımızı orman
yangınlarına karşı bilinçli ve duyarlı olmasını
diliyorum”. İfadelerini kullandı.
>>ANAHABER

Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu,
bölgedeki genç-
lerin eğitimi ve
gelişimi için
önemli bir ziyaret
gerçekleştirdi.
>>7

Köksal

Uyuşturucu
suçundan aranan
şahıs yakalandı
Afyonkarahisar
İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri,
Sandıklı ilçesinde
gerçekleştirdikleri
operasyonda
uyuşturucu suçun-
dan aranan bir şahsı
yakaladı.>>3

Emirdağ aşevi hizmetleriyle yüzlerce
vatandaşın yüzünü güldürüyor

Emirdağ İlçesinde hizmet veren
aşevi, ihtiyaç sahibi ailelere
günlük 3 çeşit yemek vererek
yüzlerce vatandaşın yüzünü
güldürüyor.>>2

Arslan “Terör örgütlerine destek verenlerin hekimlerimizin bozkurt işaretini eleştirmesi bir
meslek odasının amacı dışında kullanıldığını göstermektedir” dedi. Sözde Ermeni
soykırımına verdiği destekle bilinen ve başkanları "terör örgütü propagandası yapma"
suçundan hapse giren TTB, “Bozkurt” işaretinden rahatsız olunca AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Dr. Hasan Arslan tepki gösterdi. >>HABER SAYFA 5’TE
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Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :2059572

3 Kısım Kıyafet mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP
üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/885076
1-İdarenin
a) Adı :İDARİ VE MALİ İŞLER DAİRE BAŞKANLIĞI

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI AFYON
KOCATEPE ÜNİVERSİTESİ

b) Adresi :Ahmet Necdet Sezer Kampusü Gazligöl yolu
03200 AFYONKARAHİSAR
MERKEZ/AFYONKARAHİSAR

c) Telefon ve faks numarası :2722181114 - 2722181288
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :3 Kısım Kıyafet
b) Niteliği, türü ve miktarı :1. Kısım Genel Destek, Kalorifer Yakma ve

Temizlik Personeli Kıyafeti 2. Kısım Güvenlik
Personeli Yazlık ve Kışlık Kıyafeti 3. Kısım
Park Bahçe ve Hayvan Bakım İşçileri Yazlık
ve Kışlık Kıyafeti
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığınca
belirtilen yerlere İhale Teknik Şartnamesinde
yazılı hususlar çerçevesinde teslim edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 45
takvim günüdür.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe
başlanacaktır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :26.07.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörlüğü
(e-tekliflerin açılacağı adres) Gazlıgöl Yolu Ahmet Necdet Sezer Kampusü

C Blok 2. Kat 208 Numaralı Toplantı Salonu
AFYONKARAHİSAR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzala-
narak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde ver-
ilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imza-
lanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

GİYİM VE GİYİM EŞYASI SATIN ALINACAKTIR
İDARİ VE MALİ İŞLER DAİRE BAŞKANLIĞI

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI
AFYON KOCATEPE ÜNİVERSİTESİ

DAK 95-Dinar Arama Kurtarma
Ekibine eğitim verildi

Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü
tarafından, Dinar ilçesinde bir hafta süren

‘Depremde Arama ve Kurtarma Eğitimi’ verildi.
İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü’nde DAK 95-Dinar Arama
Kurtarma Ekibine yönelik eğitim verildi. 3-8 Temmuz 2024
tarihlerinde verilen Depremde Arama ve Kurtarma
Eğitiminde deprem sonrasında neler yapılması gerektiği

üzerinde duruldu. Uygulamalı olarak yapılan eğitim çalış-
masında enkazdan yaralı kurtarılması ile afet sonrası yapıl-
ması gerekilenler konusunda önemli bilgiler verildi. Eğitim
çalışmasına yaklaşık 30 personelin katıldığı bildirildi.>>İHA

Emirdağ aşevi hizmetleriyle yüzlerce
vatandaşın yüzünü güldürüyor
Emirdağ İlçesinde hizmet veren aşevi, ihtiyaç sahibi ailelere günlük

3 çeşit yemek vererek yüzlerce vatandaşın yüzünü güldürüyor.
İlçedeki en önemli
uygulamalarından olan
aşevi, hayırseverlerin
destekleriyle vatan-
daşlara hizmet verm-
eye devam ediyor.
Aşevinde personeller
tarafından titizlikle ve
hijyen kuralları
çerçevesinde hazır-
lanan yemekler, ihtiyaç
sahiplerine ulaştırılıy-
or.>>İHA

Şuhut’ta sağanak yağış etkili oldu

Afyonkarahisar’ın
Şuhut ilçesinde
aniden bastıran
sağanak yağış
hayatı olumsuz
etkilerken, her
hangi bir sel
baskını
yaşanmadığı
belirtildi.

Meteorolojinin uyarıları sonrası ilçede yaşanan sağanak yağış
etkili oldu. Sağanak yağış ile birlikte fırtınada etkili olurken,
yağış en çok trafiği olumsuz etkiledi. Yağıştan dolayı yollarda
su birikintileri oluşurken, sürücüler ve yaylar trafikte ilerlemek-
te zaman zaman güçlük çekti. Yağıştan dolayı ilçede herhangi
bir sel baskını yaşanmadığı ancak tarım arazilerinde de
yağıştan dolayı zararların olduğu belirtildi.>>İHA
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WEB ADRESİ

WWW.afyonanahaber.com.tr

E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33 / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Afyonkarahisar Devlet Hastanesi’nde
tüp bebek merkezi dönemi
Afyonkarahisar Devlet Hastanesi, sağlık hizmetlerini

geliştirmek için Tüp Bebek Merkezi'ni bünyesine katıyor.
Afyonkarahisar Devlet Hastanesi, sağlık hizmetlerine
önemli bir katkı sağlamak amacıyla Tüp Bebek Merkezi'ni
bünyesine dahil ediyor. Hastane, yakın zamanda 3.
basamak sağlık kuruluşu statüsüne yükselmiş olup, bu
kapsamda yeni birimlerin açılışına yönelik adımlarını hız-
landırmış durumda. Sağlık yatırımlarının ilk ayağı olarak
Tüp Bebek Merkezi'nin faaliyete geçirilmesi planlanıyor.
Merkez’in açılışı, Afyonkarahisar İl Başkanı Turgay Şahin
ve AK Parti Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim

Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan tarafından sosyal
medya üzerinden duyuruldu. AK Parti Milletvekili Dr.
Hasan Arslan, “Afyonkarahisar Devlet Hastanesine 15
milyon 455 bin lira tüp bebek merkezi için, 575 bin cerrahi
el aletleri için olmak üzere 16 milyon 30 bin lira olan
bütçesi çıktı. Afyonkarahisar’da sağlık güvencesi olan
bütün vatandaşlarımızın ücretsiz bir şekilde yarar-
lanacağı merkezimizin hayırlı olmasını diliyorum”
İfadelerini kullandı. >>İHA

Afyonkarahisar'da uyuşturucu
suçundan aranan şahıs yakalandı

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, Sandıklı ilçesinde
gerçekleştirdikleri operasyonda uyuşturucu suçundan aranan bir şahsı yakaladı.

Operasyon kapsamında, "Kullanmak İçin Uyuşturucu
veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek,
Bulundurmak ve Kullanmak" suçundan 4 yıl 8 ay
kesinleşmiş hapis cezası bulunan A.Ç. isimli şahıs
gözaltına alındı. A.Ç., çıkarıldığı mahkemece tutukla-
narak Afyonkarahisar E Tipi Kapalı Ceza İnfaz
Kurumuna teslim edildi. Olayla ilgili soruşturma
devam ediyor. >>İHA

Başkan Kantartopu,
festival için kolları sıvadı!
Çay Belediye Başkanı Yaşar Kemal Kantartopu, İYİ

Parti İl Başkanlığı'na nezaket ziyaretinde bulunarak İl
Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ile bir araya geldi.

Bu nezaket ziyareti esnasında, Başkan
Kantartopu, İYİ Parti Genel Başkanı Sayın
Müsavat Dervişoğlu'nun, parti heyetiyle birlik-
te yaklaşan Vişne ve Eber Sarısı Festivaline
katılacaklarını ve Çay ilçesini onurlandıracak-
larını belirtti. Kantartopu, ziyaretin, heyete ver-
ilecek olan misafirperverliği organize etme ve
istişare noktasında gerçekleştirildiğini ifade
etti. İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu

da yapılan bu ziyaretten memnuniyetini dile
getirdi. Mısırlıoğlu, kendileri tarafından ağır-
lanacak olan İYİ Parti heyeti için eksiksiz bir
konukseverlik sunmayı hedeflediklerini ve
ziyaretin ayrıntılarını görüştüklerini belirtti. Son
olarak, Belediye Başkanı Kantartopu'na yak-
laşan etkinliklerde başarılar dileyerek, gerek-
tiğinde her türlü desteği sunmaya hazır olduk-
larını vurguladı. >>İZZET IŞIK

Kombi tamir etme bahanesiyle
girdiği evleri soymaya çalıştı
Afyonkarahisar’ın
Şuhut ilçesinde
kendisini kombi
tamircisi olarak
tanıtarak girdiği

evlerden hırsızlık
yapmak isteyen

şahıs polisin takibi
sonrası kıskıvrak

yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, ilçede kombi tamir-
cisi olarak evlerine aldıkları şahsın hırsızlık
yapmaya çalıştığı ihbarı üzerine Şuhut İlçe
Emniyet Müdürlüğüne bağlı ekipler
harekete geçti. Ekipler ardından yaptıkları
takip sonrası kendisini kombi tamircisi
olarak tanıtan E.Y.’yi gözaltına aldı. Şahsın

bir evden miktarı henüz tespit edilmeyen
ziynet ve değerli eşyalar çaldığı ortaya
çıktı. Yakalanan şüphelinin hırsızlık
amacıyla Denizli’den Şuhut’a geldiği belir-
tildi. Şahsın emniyetteki işlemleri sonrası
adliyeye sevk edilmesi bekleniyor.
>>İHA

4 aracın karıştığı kazada
6 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da 2 otomobil, kamyonet ve bir
tırın karıştığı trafik kazasında 6 kişi yaralandı.

Kaza, Sandıklı ilçesi Kusura köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, A.İ., yönetimindeki 32 AG 393 plakalı
otomobil henüz belirlenemeyen bir neden
ötürü Y.Ü.’nün kullandığı 03 LU 400 plakalı
kamyonetle çarpıştı. Kazayı görerek durak-
sayan İ.T.’nin kullandığı 03 FE 055 plakalı
kamyonete ise bu defa arkadan gelen S.S.,
yönetimindeki 20 AGJ 806 plakalı tır çarptı.
Kazada sürücülerden A.İ. ile Y.Ü., S.T., K.T.,
B.T. ve S.T., olmak üzere 6 kişi yaralandı.
Yaralılar sonrasında ihbar üzerine gelen
ambulanslarla hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. >>İHA

Bu da oldu: Ağacı
sökerek çaldılar

Olay, kent merkezinde Kanlıca Mahallesi'nde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, konutların peyzaj alanına gece saatlerinde
elinde kürekle gelen şahıs, bir süre çevreyi kolaçan ettikten sonra
boyları yaklaşık 1 metreyi bulan 4 çam ağacını sökerek götürdü.
Şahsın kimliği ve olayı neden gerçekleştirdiği belirsizliğini korurken
sabah olduğunda olayı fark eden konut sakinleri ise şaşkınlıklarını
gizleyemedi. Yaşanan hırsızlık güvenlik kamerasına yansıdı.>>İHA

Afyonkarahisar'da bir şahsın toplu konutların
bulunduğu bölgedeki peyzaj alanından

farklı zamanlarda gerçekleştirdiği çam ağacı
hırsızlığı güvenlik kameralarına yansıdı.
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Onkoloji Bölümü Öğr. Üyesi Prof. Dr. Fatih Köse, kanser tedavisinde hedefleyici
tedavi yöntemlerinin uygulandığını ve daha fazla başarı sağlandığını söyledi.

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

KENAR
Esentepe Mah. Sağlık Ocağı Karşısı /217 65 56

NÜKET
Tuzpazarı Caddesi No: 4 /213 87 58

GONCA 
Park Hastanesi Karşısı /212 20 80

Kanserle savaşta yeni strateji:
Hedefleyici tedavi yöntemleri

AFYONKARAHİSAR

Milletvekili Taytak’tan, 
PTT Genel Müdürü Gülten'e ziyaret

Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, PTT Genel
Müdürü Hakan Gülten'i
makamında ziyaret etti.
Ziyarette, Afyonkarahisar ile
ilgili çeşitli talep ve istekler
gündeme getirildi.

Milletvekili Taytak, ziyareti sırasında Afyonkarahisar halkının PTT
hizmetlerinden daha etkin bir şekilde yararlanabilmesi için yapıl-
ması gereken düzenlemeler ve iyileştirmeler konusunda Genel

Müdür Gülten'e detaylı bilgi verdi. Özellikle kargo hizmetlerinin hız-
landırılması, posta şubelerinin modernizasyonu ve personel sayısının
artırılması gibi konular ele alındı. Genel Müdür Hakan Gülten,
Afyonkarahisar'ın ihtiyaçları doğrultusunda gerekli adımların atılacağını
ve hizmet kalitesinin artırılması için çalışmalara başlanacağını ifade etti.
Ziyaretin sonunda, Milletvekili Taytak, PTT Genel Müdürü Gülten'e mis-
afirperverliği için teşekkür ederek, Afyonkarahisar'ın gelişimi adına iş
birliğinin devam edeceğini belirtti. Ziyarette Milletvekili Taytak, Genel
Müdür Hakan Gülten’e Afyon mermerinden yapılmış saat hediye etti.
>>HÜDAYİ ACAR

Hedefleyici tedavinin normal insanın geninden daha farklı olarak insanın
içindeki kanserin genindeki ek değişiklikleri hedefleyen bir yöntem
olduğuna dikkat çeken Başkent Üniversitesi Adana Dr. Turgut Noyan

Uygulama ve Araştırma Merkezi İç Hastalıkları Ana Bilimdalı Tıbbi Onkoloji
Bölümü Öğr. Üyesi Prof. Dr. Fatih Köse konuyla ilgili bilgiler verdi. Yaklaşık 15
yıl önce onkoloji hastalarının çoğunlukla stetostik kemoterapi ile tedavi olduğunu
söyleyen Köse, “Son dönemlerdeki ciddi teknolojik gelişmelerle birlikte insanın
gen haritası oluşturuldu. İnsanın DNA’sındaki bütün nükleotitler tek tek ince-
lendikten sonra 14 tane kanser grubu seçilerek, kanserlerin gen haritası
çıkarıldı. Bu kanserlerin gen haritasının normal insanların gen haritasından fark-

lı olduğu anlaşıldı. Bu farklılık da kanserleri daha iyi tanımaya ve farklılıklar
üzerinden kanseri tedavi etmeye yöneltti. Bu tedaviler halk arasında akıllı tedavi
olarak bilinen hedefleyici tedavi yöntemleridir. Kanserin kendine has bazı
değişikliklerini elimizdeki teknolojik gelişmeler sayesinde tespit edebiliyoruz.
Merkezimizde hem patoloji bölümümüz hem de genetik bölümümüz insan
geniyle kanser genini karşılaştırıp kanser genindeki farklılıkları tespit eden çok
önemli çalışmalar yapıyor. Ortaya koyduğumuz hedefin tespiti için gen inceleme-
si şart. Gen incelemesi de patolojik incelemeye göre daha derin bir incelemeyi
gerektirir. Kanser genindeki farklılıkları tespit ederek, bunlara yönelik yaptığımız
tedavilere de akıllı tedavi yani hedefleyici tedavi diyoruz’’ dedi.>>İHA
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Sadıkbey ve Dörtyol mahallesi
halk ekmek büfesine kavuştu

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın talimatlarıyla Sadıkbey TOKİ Konutları
ve Dörtyol Mahallelerinin bulunduğu bölgeye Halk Ekmek Büfesi açıldı. 

Hizmete alınan Halk Ekmek Büfesi bölge sakinlerinin önem-
li bir ihtiyacını giderdi. Belediye Başkanı Burcu Köksal,
seçimlerden önce Sadıkbey TOKİ’yi ziyaret etmiş, vatan-

daşlarımızın taleplerini alarak ekmek temininde yaşadıkları sıkın-
tıyı yerinde görmüştü. Başkan Burcu Köksal, söz verdiği Halk
Ekmek Büfesini bölge halkına kazandırdı. 

Vatandaşlarımızın ekmek temininde mağduriyet yaşadıklarını
hatırlatan Başkan Burcu Köksal, “Burada yaşayan hemşehrilerim-
izin en yakın ekmeği alabilmesi için Özdilek Alışveriş Merkezine
gitmeleri gerekiyordu. Seçim öncesi de buraya geldiğimizde
vatandaşlarımız ekmek temininden özellikle mağdur olduklarını
bizlere iletmişlerdi. Göreve başladıktan sonra buradaki bu sıkıntıyı
gidermek amacıyla YÜNTAŞ’la görüşerek en uygun noktaya Halk
Ekmek Büfesini kazandırdık.” diye konuştu.

Sadıkbey TOKİ’lerde oturan vatandaşlarımızın ekmek almak için
başka bir yere gitmesine gerek kalmayacağını söyleyen Başkan
Burcu Köksal, deprem konutlarında yaşayan hemşehrilerimizin de
bu büfeden faydalanabileceğini ifade etti. Ucuz ekmeği halkımızın
tamamına ulaştırmayı hedeflediklerini söyleyen Başkan Burcu
Köksal, “Önümüzdeki süreçte ulaşamadığımız mahallelere ve böl-
gelere de Mobil Ekmek Büfesi vasıtasıyla halk ekmekleri ulaştıra-
cağız. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı. >>İBRAHİM ARTIÇ

“MAĞDURİYET GİDERİLDİ”

MOBİL HALK EKMEK BÜFELERİ GELİYOR

Elektrik aboneliği işlemlerinizi 
oturduğunuz yerden gerçekleştirin
Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende, abonelik işlemlerini hizmet
verdiği beş ildeki Müşteri Hizmet Merkezleri’nin yanı sıra dijital kanallar,

çağrı merkezi ve e-devlet platformu üzerinden de yapmayı sağlıyor.
Yılın ilk yarısında yaptıkları abonelik sözleşmelerinin
yüzde 98,1’ini, abonelik iptali başvurularının ise yüzde
88,8’ini dijital kanallardan gerçekleştirdiklerini
söyleyen Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik
Perakende Direktörü Cihan Tunç Ertunç,
“Taşınma, tayin, eğitim veya diğer sebeplerle
şehirlerimize taşınan, şehirlerimizden ayrılan
veya bulundukları şehir içinde evini
değiştiren tüketicilerimiz, elektrik abonelik
işlemlerini bu kanallardan da hızlı ve kolayca
yapabilir” dedi. Afyonkarahisar, Bilecik,
Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta elektrik
abonelik işlemleri, satış, faturalama ve tahsi-
lat operasyonlarını yürüten Zorlu Enerji
Osmangazi Elektrik Perakende, geleceğin
enerji şirketi olma vizyonuyla bu süreçleri diji-
talleştiriyor. Enerji sektöründe mesafeli sözleşme
uygulaması, online işlemler, çağrı merkezi, e-devlet
platformu üzerinden ve serbest tüketici ikili anlaş-
maları için mesafeli sözleşme gibi pek çok ilki gerçek-
leştiren şirket, dijitalleşme faaliyetleri ile hem kağıt kullanımını
ve emisyonlarını azaltıp sürdürülebilirliğe katkı sağlıyor hem de tüketi-
cilerin abonelik işlemlerini oturdukları yerden, hızlı ve pratik bir şekilde
gerçekleştirmelerini sağlıyor.

CİHAN TUNÇ ERTUNÇ: “YENİLİKÇİ ÇÖZÜMLERİMİZLE
TÜKETİCİLERİMİZİN HAYATINI KOLAYLAŞTIRIYORUZ”

Abonelik başvurularının ve abonelik iptallerinin (tahliye) dijital kanal-

lar, çağrı merkezi ve e-devlet platformu üzerinden de
yapılabildiğini hatırlatan Zorlu Enerji Osmangazi

Elektrik Perakende Direktörü Cihan Tunç Ertunç,
“Zorlu Enerji olarak Akıllı Hayat 2030 vizyonumuz

doğrultusunda hayata geçirdiğimiz dijitalleşme
projelerimiz ile tüketicilerimizin hayatlarını
kolaylaştırmaya odaklanıyoruz. İçinde bulun-
duğumuz yaz ayları, üniversite öğrencilerinin
eğitim için şehirlerimize geldiği veya mezun
olup şehrimizden ayrıldığı bir dönem. Benzer
şekilde taşınma, tayin veya başka sebeplerle
şehirlerimizdeki abonelik işlemlerinde
hareketliliğin arttığı bir dönemdeyiz. Biz
tüketicilerimize beş şehrimizdeki toplam 18

Müşteri Hizmet Merkezimizden bu hizmetleri
sunuyoruz. Ancak bu merkezlerimize gelmeden

de abonelik işlemlerini gerçekleştirmeleri
mümkün. Kaldı ki tüketicilerimiz dijital kanallarımızı,

çağrı merkezimizi ve e-devlet kanalını da sıklıkla kul-
lanıyor. Yılın ilk yarısında yaptığımız abonelik

sözleşmelerinin yüzde 98,1’inin, abonelik iptali başvurularının
ise yüzde 88,8’inin dijital kanallardan gerçekleştirilmesi de bunu gös-
teriyor. Tüketicilerimiz başta yoğun dönemlerde olmak üzere diledik-
leri zaman elektrik abonelik işlemlerini dijital kanallardan veya çağrı
merkezimizden hızlı ve kolayca yapabilir. Yenilikçi çözümlerimizle
enerji sektöründe öncü olmaya ve tüketicilerimizin hayatını kolay-
laştırmaya devam edeceğiz” diye konuştu. >>İZZET IŞIK

Sandıklı Belediyesi’nde Temmuz ayı
encümen toplantısı gerçekleştirildi

Sandıklı Belediye Başkanı ve Afyonkarahisar İli
Çevre Hizmetleri Birliği Başkanı Adnan Öztaş'ın
başkanlığında, Temmuz ayı Encümen Toplantısı
yapıldı. Toplantıya, Encümen üyesi başkanları
Mehmet Siper, Fatih Çiçek, Seyhan Kılınçarslan,
Niyazi Akgedik, Yücel Şahin ve Halil İbrahim Bodur
katıldı. Birliğin faaliyetleri ve yapılacak işlerin
görüşüldüğü toplantıda alınan kararların hayırlara
vesile olması temenni edildi. >>İZZET IŞIK

Arslan’dan TTB’ye bozkurt
tepkisi; “Türkiye’ye düşman

her türlü yapının yanındalar”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili
Dr. Hasan Arslan, bozkurt işareti
yaparak UEFA'nın milli futbolcumuz
Merih Demiral'a verdiği cezaya tepki
gösteren doktorlar ile ilgili ‘tarafsız
kalın’ açıklaması yapan Türk
Tabipleri Birliği’ne tepki gösterdi.
Arslan “Terör örgütlerine destek
verenlerin hekimlerimizin bozkurt
işaretini eleştirmesi bir meslek
odasının amacı dışında kul-
lanıldığını göstermektedir” dedi. 
Sözde Ermeni soykırımına verdiği
destekle bilinen ve başkanları "terör
örgütü propagandası yapma" suçun-
dan hapse giren TTB, “Bozkurt”
işaretinden rahatsız olunca AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan
Arslan tepki gösterdi. 

“MESLEĞİMİZİ POLİTİZE
EDİYORLAR”

Dr. Arslan yaptığı açıklamada “Türk
Tabipleri Birliği (TTB), Türkiye'deki
hekimlerin mesleki ve etik standart-
larını korumak amacıyla kurulmuş
önemli bir kuruluştur. Ancak, Bozkurt
işareti yaparak UEFA'nın milli futbol-
cumuz Merih Demiral'a verdiği ceza-
ya tepki gösteren doktorlara karşı
yaptığı açıklama, hekimlerin tarafsız
kalmaları yönünde olsa da,
tavsiyede bulunanların, kendileri
dışında kimseye saygı göstermedik-
lerini ispatlar niteliktedir.  TTB'nin
faaliyetleri ve duruşu, meslek odası
dışında her türlü alanda at koşturma
isteğini son yaptıkları açıklama ile
görmüş bulunuyoruz. Siyasi konu-
lara gereğinden fazla müdahil olan
ve bu nedenle mesleki tarafsızlığını
yitiren birliğin, hekimlerin haklarını
savunma misyonu dışında siyasi
demeçler vermesi, hekimlik
mesleğinin politize etmenin dışına
çıkmamaktadır” dedi. 
“ERMENİ SOYKIRIMI YALANINI
KABUL EDİP, TERÖRE DESTEK

VERİYORLAR”
Adeta TTB’yi yerden yere vuran Dr.
Arslan geçmişte yaşananları hatır-
latarak şöyle konuştu; Peki kimdir bu
Türk Tabipleri Birliği’ni yönetenler;
Bozkurt işareti yapan doktorlara

güvenilmez diyerek, PKK tarafından
şehit edilen Doktor Abdullah
Biroğul'un arkasından terör örgütüne
toz kondurmadan paylaşım yapan,
Terör örgütü PKK’nın televizyon
kanallarında onların yalanları ile
şanlı Türk ordusuna “kimyasal gaz
kullandılar” iftirası atan, Her fırsatta
terör örgütü PKK’ya fiziksel olarak
propaganda ile moral ve destek
veren, Ermeni soykırımı yalanını
savunarak, kendi ülkesini suçlamayı
maharet gören,  PKK terör örgütüne
karşı gerçekleştirilen Sur, Cizre ve
Nusaybin merkezli hendek operasy-
onlarında kendi devletini suçlayıcı
bildiriye imza atan, Evinde yapılan
aramalarda tıbbi malzeme yerine
çok sayıda uzun namlulu silah mer-
misi çıkan ve evini adeta karargaha
çeviren bu zihniyet; A milli futbol
takımımıza destek veren hekimler-
imizi kendilerinde eleştirmeyi hak
görse de karşılarında biz olacağız. 

“MİLLETİMİZİ DERİNDEN
YARALAMAKTADIR”

Dr. Arslan “Türk Tabipleri Birliğini
ideolojik yönlerinin borazanına
dönüştürüp her konuda kendi-
lerinde söz hakkı görenler, bu
yapıları kuruluş amaçlarına uygun
faaliyetlere yoğunlaştırmak yerine
Türkiye’ye düşman her türlü
yapının yanında yer alan bir yapı
haline dönüştürmüştür. Her fırsat-
ta terör örgütünün diliyle konuşan,
ülkesine ve ordusuna alçakça
bühtan edenlerin adı Türk ile
başlayan bir kurumun yöneticisi
olması, başta hekimlerimiz olmak
üzere milletimizi derinden yarala-
maktadır. Politize değil, adına
yakışır, kuruluş amacına yoğun-
laşmış bir birlik olması dileklerim-
le” diyerek sözlerini noktaladı.
>>HÜDAYİ ACAR

Başkanı Koyuncu Emirdağ yaylalarında
incelemelerde bulundu

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, meşhur Emirdağ yay-
lalarının serin sularını şehir merkezine getirme çalışmalarına devam
ediyor.Bu kapsamda ilgili birim müdür ve ekipler birlikte şehrimizin ünlü
yaylaları arasında yer alan Yellibel Yaylası’nı ziyaret eden Başkan
Koyuncu burada tespit ettiği kaynak suyunu şehir merkezine getirilmesi
için çalışmalara başladı. Halihazırda 8 farklı noktada yaylalarımızın serin
sularının vatandaşlarımızın hizmetinde olduğunu vurgulayan Başkan
Serkan Koyuncu yapılan çalışmalar neticesinde bulunan kaynak sularını
da şehir merkezine getirerek şehrimizde akan buz gibi yayla sularına
yenilerinin ekleneceğini söyledi. >>İBRAHİM ARTIÇ
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN: "TÜRKİYE,
NATO'NUN BEL KEMİĞİ ÜLKELERİN BAŞINDA"
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Türkiye, NATO'nun misyonlarına

ve harekatlarına en fazla katkı sağlayan ilk 5 müttefikten biridir. Külfet 
paylaşımı noktasında üzerimize düşeni fazlasıyla yapıyoruz. " dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
ABD'ye gerçekleştireceği ziyaret öncesi
Esenboğa Havalimanı'nda açıklamalarda

bulundu.
NATO Devlet ve Hükümet Başkanları Zirvesi'nde
NATO'nun caydırıcılık ve savunma yapılanmasını
tahkim etmek, müttefiklerin imkan ve kabiliyetleri-
ni güçlendirmek amacıyla istişarelerde bulu-
nacaklarını ifade eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"NATO'nun kuruluşunun 75. yıl dönümüne tek-
abül etmesi hasebiyle zirvemiz ayrı bir anlam
taşıyor. Geçen sene Vilnius'ta aldığımız karar-
ların takibini yapacağız. Bu vesileyle bir oturum-
da Avrupa Birliği temsilcilerinin de katılımıyla
Asya Pasifik bölgesindeki NATO ortakları olan
Avustralya, Güney Kore, Japonya ve Yeni
Zelanda'yla liderler düzeyinde bir araya gele-
ceğiz" dedi. Son oturumu ise NATO Ukrayna
Konseyi formatında icra edeceklerini belirten
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Zirveden beklentimiz
müttefiklerin milli güvenlik hassasiyetlerini
gözeten, ittifak dayanışmasını ve birlik ruhunu
güçlendiren neticelerin elde edilmesidir. Terörle
mücadele ve müttefikler arasında savunma
sanayi ticareti önündeki engellerin kaldırılması
konusunda Vilnius'ta aldığımız kararların uygu-
lanması bu bakımdan mühimdir. Yapacağımız
görüşmelerde başta yakın çevremiz olmak üzere,
dünyada artan terör tehdidine dikkat çekeceğiz.
Terör örgütleriyle kararlı ve bütüncül bir mücadele
yürütülmesi noktasında NATO'nun gayretlerinin
arttırılması gerektiğinin de altını çizeceğiz" diye
konuştu. Türkiye'nin Ukrayna'nın toprak bütün-
lüğüne, egemenliğine ve bağımsızlığına olan
bağlılığının ve desteğinin herkesin malumu
olduğunu vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Ukrayna'yı desteklemek için atılacak adımları
tasarlarken NATO'nun savaşın tarafı haline getir-
ilmemesi yönündeki ilkeli duruşumuzu da
muhafaza ediyoruz. Adil bir barışın kaybedeninin
olmayacağını ilk günden beri ifade ettik. Bu uğur-
da İstanbul Süreci başta olmak üzere önce
ateşkesi temin, ardından da kalıcı barışa giden
yolu açmak için elimizi başından itibaren taşın
altına koyduk" değerlendirmesini yaptı.
"Silahların konuştuğu, kan döküldüğü ve can kay-
bının yaşandığı her gün bizim ne kadar isabetli
bir yerde durduğumuzu göstermektedir" diyen
Erdoğan, "Washington'da yapacağımız istişareler
NATO'nun güney bölgesine yönelik yeni vizy-
onunun tespiti bakımından da önemli katkılar
sağlayacaktır. Siber dünya, dezenformasyonla
mücadele ve yükselen teknolojilerin beraberinde
getirdikleri sınamalar da gündemimizde yer ala-
caktır. Washington zirvesi Avrupa Atlantik böl-
gesinin güvenliğindeki merkezi rolün NATO'ya ait
olduğu hakikatini bir bir kez daha kayda geçire-
cektir. Türkiye, NATO'nun misyonlarına ve
harekatlarına en fazla katkı sağlayan ilk beş müt-
tefikten biridir. Külfet paylaşımı noktasında üzer-
imize düşeni fazlasıyla yapıyoruz. Karada,
denizde ve havada geliştirdiğimiz imkan ve
kabiliyetlerle, NATO'nun bel kemiği ülkelerin
başında yer alıyoruz. Tehditlerin çeşitlenerek art-
tığı bu dönemde ittifaka verdiğimiz önem açıktır.
Ortak değerlerimizin samimiyet testinden
geçmekte olduğu Gazze'de Filistin halkına yöne-
lik süre giden katliamları gündeme taşıyacağız"

açıklamasını yaptı. Zirvede bu vahim tablo
karşısında uluslararası camianın İsrail'i durdur-
makta yetersiz kaldığını ve Filistin'de adil, kalıcı
barış tesis edilmeden küresel vicdanın rahat bir
nefes almasının mümkün olmayacağını vurgulay-
acaklarını belirten Erdoğan şunları söyledi: "Tam
bütün bu meseleleri en yüksek derecede gün-
deme getirirken ilişkin değerlendirmelerimizi müt-
tefik devlet ve hükümet başkanlarıyla yapacağım
ikili görüşmelerde de ele alacağım."

"Kuzey Kıbrıs'ı burada tam üye noktasına
nasıl taşırız, bunun gayreti içerisindeyiz"

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin kendi
nezdinde zaten Türk devletlerinin tam üyesi kon-
umunda olduğunu ifade eden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Bu konuda başta Azerbaycan olmak
üzere onların yaklaşımı da bizimle hemen hemen
aynı konuma gelmiştir. Son Şuşa zirvesinde de
malum Kuzey Kıbrıs orada bulundu, o zirveye
katıldı. Bizim arkadaşlarımızdan da Cevdet Bey
ve Hakan Bey onlar da o zirvede bulundular.
Şimdi bundan sonraki süreçte de bizler Kuzey
Kıbrıs'ı burada tam üye noktasına nasıl taşırız,
bunun gayreti içerisindeyiz. Özellikle de Türk
devletleri içerisinde hukukumuzun en ileri dere-
cede olduğu Türk devletleriyle de bunu geliştiriy-
oruz. Ve mümkün olduğunca da şu anda Kuzey
Kıbrıs Cumhurbaşkanı Ersin Bey'in o devletlerin
başkanlarıyla olan münasebetlerini de geliştiriy-
oruz" ifadelerini kullandı. Türkiye'nin NATO'nun
ilk beş ülkesinden bir tanesi olduğunu bir kez
daha yineleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, Rutte
sonrası döneme yönelik değerlendirmelerini pay-
laştı. Erdoğan, "Yani bunu mali destek noktasın-
da söylüyorum. Ayrıca NATO'ya güç katma nok-
tasında söylüyorum. Türkiye'nin buradaki durumu
bu noktada ilk beş ülke derken yani bunu laf
olsun diye söylemiyoruz. Bu artık NATO üyesi
ülkelerin hepsinin bir yaklaşımıdır ve Türkiye'ye
bakışı da hepsinin böyledir. Biz bundan sonra da
NATO'daki bu konumumuzu aynen güçlendirerek
devam ettiriyoruz, devam ettireceğiz. Buradan
beklentimiz nedir denilirse, Vilnius'ta neler
görüştüysek, neler konuştuysak, bundan sonraki
süreçte de aynı durumları gerek Dışişleri
Bakanım, gerek Milli Savunma Bakanım yaptık-
ları görüşmelerle de teyit ediyorlar. Tabii yeni
genel sekreter olarak Rutte'nin oraya gelişinde
Türkiye'nin rolü üst düzeyde olmuştur. Şimdi
Rutte'yle de Amerika'da ayrıca görüşmelerimiz
olacak. Göreve başlamadan Türkiye'yi ziyaret
edeceğini bana söylemişti. Biz de şimdi tekrar bu
görüşmelerimizi yapmak suretiyle adımlarımızı
nasıl Stoltenberg'le çok samimi bir havada süreci
işlettiysek, inanıyorum ki Rutte'yle de aynı şekilde
yürüteceğiz" dedi. Erdoğan, "NATO'nun 2010
strateji belgesinde de belirtildiği gibi terör
tehdidiyle başa çıkmak bugün ittifakın önemli
önceliklerinden biri. Bu tehdidin bertaraf edilmesi
ancak müttefikler arasında dayanışma ile
mümkün. Türkiye'nin terörle mücadelesinde itti-
fak ortaklarından yeterli desteği aldığını düşünüy-
or musunuz? Müttefiklerden somut beklenti-
lerinizi sıralayabilir misiniz" sorusuna şöyle cevap
verdi: "Tabii NATO'yla bu noktada istediğimiz kon-
umda mıyız? Açık, samimi söylüyorum. İşte şu
anda bunları aşmanın gayreti içerisindeyiz. Özel-
likle NATO'yla İsrail-Filistin konusunda iste-

diğimizi, beklediğimizi henüz alabilmiş değiliz.
Temennim odur ki, şu anda Amerika'daki
görüşmelerimizde inşallah bunları tekrar gün-
deme getirip beklediğimiz neticeyi de alırız diye
düşünüyorum. Burada tabii Dışişleri Bakanımın
görüşmeleri var. Milli Savunma Bakanımın
görüşmeleri var. Bütün bu görüşmelerle birlikte
kendilerini bu noktada da uyaracağız."
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Gazze'de kalıcı
ateşkesin sağlanması adına Katar'ın ara bulucu-
luğunda görüşmeler devam ediyor. Sizin de bu
görüşmeleri yakından takip ettiğinizi biliyoruz.
Hatta Almanya dönüşünde olumlu gelişmeler var
demiştiniz. Bu durumu zora sokan hep İsrail
olmuştu bugüne kadar. Sizin bu görüşmelerden
beklentiniz nedir? Acaba yakın zamanda bir
kalıcı ateşkes sonucu çıkabilir mi" sorusunu ise
şöyle yanıtladı: "Doha'da çok ciddi görüşmeler
oldu. Hatta biz gün uçakla dönüşümüzü
yaparken, MOSSAD'ın başkanı da Doha'ya git-
mişti. Doha'daki görüşmelerde de özellikle olum-
lu bazı adımlar atılmıştı. Fakat o günden bugüne
henüz o adımlar noktalanmadı. Fakat biz sabır-
la tabii süreci takip ediyoruz. Gerek İstihbarat
Başkanımız gerek Dışişleri Bakanımız süreci
takip ediyorlar. İnşallah kısa zamanda buradan
beklediğimiz neticeyi alırız.">>İHA

TTiiccaarreett  BBaakkaannllıığğıı  
hhuudduutt  kkaappııllaarrıınnddaakkii  yyoollccuu  ggeeççiişşlleerriinniinn
kkoollaayyllaaşşmmaassıı  iiççiinn  tteeddbbiirr  aallddıı

Ticaret Bakanlığı, gümrük sınır kapılarında
yazın yolcu geçişlerinin kolaylaşması için bazı

tedbirler alındığını ve Kapıkule Gümrük
Müdürlüğünde 12 olan yolcu giriş peronu
sayısının iki katına çıkarıldığını açıkladı.

Ticaret Bakanlığı, yaz
döneminde yurt
dışında yaşayan Türk
vatandaşlarının yurda
gelişlerinin yoğunlaş-
ması nedeniyle
Kapıkule, İpsala,
Hamzabeyli ve
Pazarkule gümrük
kapılarında bazı ted-
birler aldı.
Bakanlıktan yapılan
yazılı açıklamaya
göre, Kapıkule’deki
tüm peronlardan
geçisin sağlanabilme-
si, pasaport ve güm-
rük işlemlerinin yapıl-
ması için pasaport
polisi takviyesinin
yapılması ile yolcu
peronlarının tam kap-
asite çalışması sağlandı. Açıklamada,
Kapıkule Gümrük Müdürlüğünde 12 olan
yolcu giriş peronu sayısının 24 işlem noktası-
na çıkartıldığı bilgisi verildi. Açıklamada ayrı-
ca, yurt dışından gelen Türk vatandaşlarının
tüm kapılardaki anlık yoğunluk durumunu
takip edebilecekleri kamera görüntülerinin 15
Haziran ile 15 Eylül tarihleri arasında Trakya
Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Müdürlüğü web
sitesi üzerinden yayımlanacağı kaydedildi.

“Hızlı ve güvenlikli
bir geçiş için 
gerekli tüm önlem-
ler alınmıştır”
PTT ve Ziraat
Bankası mobil
hizmet araçlarının
Kapıkule Gümrük
Kapısı'nda konum-
landırıldığı bilgisi
verilen açıklamada,
şu ifadelere yer
verildi: “Hazine ve
Maliye
Bakanlığınca ilave
Saymanlık
vezneleri açılmıştır.
Ticaret
Bakanlığımızca
gümrük işlemleri ile
ilgili kolaylaştırıcı
önlemler alınmış

olup, jandarma ve emniyet birimlerince de
gümrük sahalarında gerekli güvenlik tedbirleri
artırılmıştır. Ayrıca vatandaşlarımız için güm-
rük sahalarında dinlenebilecekleri ve
ihtiyaçlarını karşılayabilecekleri tüm sosyal
alanlar oluşturulmuş olup, saha içerisinde
gerekli trafik düzenlemeleri ile ilgili (yol çizgi-
leri, yön levhaları, dubalar) düzenlemeler
yapılarak, hızlı ve güvenlikli bir geçiş için
gerekli tüm önlemler alınmıştır.”>>İHA
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Kasapoğlu, yaz kuran kursu
öğrencileriyle bir araya geldi
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, bölgedeki gençlerin eğitimi ve

gelişimi için önemli bir ziyaret gerçekleştirdi. 

Afyonkarahisar Gençlik Merkezi, Karahisar Gençlik
Merkezi ve Şuhut Gençlik Merkezinde Yaz okulu
öğrencileri ve Yaz Kuran Kursu öğrencileriyle bir araya

gelen Kasapoğlu, gençlerle yakından ilgilendi ve onlara ver-
ilen eğitimlerle ilgili yetkililerden detaylı bilgiler aldı.
GENÇLİK MERKEZLERİNİN EĞİTİM PROGRAMLARI

Afyonkarahisar’daki Gençlik Merkezleri, yaz aylarında
gençlerin vakitlerini verimli bir şekilde değerlendirmelerini
sağlamak amacıyla çeşitli branşlarda eğitimler sunuyor.
Resim, çini, basketbol, Geleneksel Türk Okçuluğu, bad-
minton, geleneksel sokak oyunları, ebru, ney, bağlama,
gitar gibi birçok alanda ücretsiz eğitimlerin verilmesi planlanıy-
or. Bu eğitim programları, gençlerin yeteneklerini keşfetmeler-
ine ve geliştirmelerine yardımcı olmayı hedefliyor.

KASAPOĞLU'NUN ZİYARETLERİ 
VE GENÇLERE VERDİĞİ MESAJLAR

İl Müdürü Kasapoğlu, ziyaretleri sırasında öğrencilere
yönelik olarak yaptığı konuşmalarda, gençlik merkez-
lerinin sunduğu imkanların önemine değindi. Gençlere
hitaben, “Sizler bizim geleceğimizsiniz. Burada alacağınız
eğitimlerle hem kendinizi geliştireceksiniz hem de ülkem-
izin kültürel ve sportif değerlerini yaşatacaksınız” ifadeleri-
ni kullandı. Kasapoğlu, gençlerin enerjilerini doğru yön-
lendirmelerinin ve yeteneklerini en iyi şekilde değer-
lendirmelerinin önemini vurguladı.
EĞİTİMLERİN ÖNEMİ VE GENÇLERİN İLGİ ALANLARI
Afyonkarahisar Gençlik Merkezlerinde sunulan eğitimler,

gençlerin ilgi alanlarına göre çeşitlendirilmiş durumda.
Resim ve çini gibi sanat dallarından spora, Geleneksel
Türk Okçuluğu gibi milli değerlere dayanan etkinliklere
kadar geniş bir yelpazede eğitimler bulunuyor. Bu sayede,
gençler hem yeteneklerini keşfedip geliştirebiliyor hem de
boş zamanlarını verimli ve eğlenceli bir şekilde değer-
lendirebiliyor. Özellikle Geleneksel Türk Okçuluğu ve
Geleneksel Sokak Oyunları gibi etkinlikler, gençlerin milli
kültürü tanımaları ve yaşatmaları açısından büyük önem
taşıyor. Ayrıca ebru, ney, bağlama ve gitar gibi müzik ve
sanat eğitimleri, gençlerin sanatsal becerilerini
geliştirmelerine katkı sağlıyor.

SPOR EĞİTİMLERİ VE 
GENÇLERİN FİZİKSEL GELİŞİMİ

Afyonkarahisar Gençlik Merkezlerinde spor eğitimleri de
önemli bir yer tutuyor. Basketbol ve badminton gibi spor
dallarında verilen eğitimler, gençlerin fiziksel gelişimlerine
katkıda bulunuyor. Sporun, gençlerin disiplinli bir yaşam
tarzı benimsemeleri, takım ruhunu kazanmaları ve sağlık-
lı bir yaşam sürmeleri açısından büyük önemi bulunuyor.
İl Müdürü Kasapoğlu, spor eğitimlerinin gençlerin fiziksel
ve zihinsel gelişimlerine olan katkısını vurgulayarak,
“Spor, sadece beden sağlığı için değil, aynı zamanda
zihinsel gelişim için de çok önemlidir. Spor yapan gençler,
disiplinli olmayı, takım çalışmasını ve hedefe ulaşmayı
öğrenirler. Bu nedenle, gençlerimizin sporla ilgilenmelerini
teşvik ediyoruz” dedi. >>MEHMET KASAL AEV yönetim kurulundan

Başkan Köksal’a ziyaret
AEV Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, AEV
İkinci Başkanı Burhanettin Çoban, AEV Yönetim
Kurulu Üyeleri Adnan Demirel, Metin İplikçioğlu,
Yavuz Kocaşaban,  AEV Genel Sekreteri Murat
Diker Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu
Köksal’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundular.

Yönetim Kurulu Başkanı Serteser hayırlı olsun dileklerini sundu ve Vakıf ile ilgili bilgi
verdi, “ Afyon Eğitim Vakfı her yıl büyüyerek daha çok öğrenciye ulaşıyor,
Belediyemizin de destekleriyle daha da büyüyeceğimize inanıyorum.” dedi. Başkan
Köksal’da “Nazik ziyaretiniz dolayısıyla teşekkür ediyorum. Vakfınızın faaliyetlerini
takip ediyorum, Afyonkarahisarlı öğrencilere verdiğiniz destek mutluluk verici,
Belediye olarak bizde her türlü katkı sağlamaya hazırız” dedi >>HÜDAYİ ACAR

Girişimci kadınlar eğitime ‘Gastronomi şehri’ Afyonkarahisar’da devam etti
Denizli Butik
Pastacılar ve
Girişimci Kadınlar
Derneği tarafından
‘Girişimci Kadınlar
Üretime Hazırlar’
projesi hazırlandı.
Proje kapsamında
eğitime devam
eden kadınlara
‘Gastronomi şehri’
Afyonkarahisar’da
Profesyonel Aşçılar
Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı
Hamza Kalkan,
tarafından eğitim
verildi

Denizli Butik Pastacılar ve Girişimci
Kadınlar Derneği tarafından ‘Girişimci
Kadınlar Üretime Hazırlar’ projesi
hazırlandı. Proje kapsamında 18-45
yaş aralığındaki kadınlara ücretsiz
haftada iki gün, üç ay boyunca
yemek ve pastacılık eğitimi verilm-
eye başlandı. Eğitime devam eden
kadınlar için ‘Gastronomi şehri’
Afyonkarahisar’a eğitim gezisi
düzenlendi. Girişimci kadınlara
Watermall Alış Veriş Merkezi’nde
Keyani Gurme Restoran desteğiyle
Afyonkarahisar Profesyonel Aşçılar
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı
Hamza Kalkan, tarafından yöresel,
damak çatlatan lezzetlerden
‘Haşhaşlı Lokul’, ‘Pişi’ ve ‘Haşhaşlı
Katmer’ yapımı eğitimi uygulamalı
olarak yapıldı. Eğitime Keyani Gurme
Restoran Genel Müdürü Muzaffer
Aktar’da katıldı. 

ŞEHRİN DAMAK 
ÇATLATAN DİĞER 

LEZZETLERİNİ DE ANLATTI
Uygulamaları eğitimin ardından

Afyonkarahisar Profesyonel Aşçılar
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı
Hamza Kalkan, ‘Denizli Butik
Pastacılar ve Girişimci Kadınlar
Derneği üyelerine gastronomi şehri
Afyonkarahisar’a hoşgeldiniz diyo-
rum. Bugün dernek başkanımız
Nahide Erkan hanımla birlikte plan-
ladığımız eğitim için Watermall Alış
Veriş Merkezi’nde Keyani Gurme
Restoran desteğiyle ana sahnede
Afyonkarahisar’a ait yemeklerle ilgili
workshop hazırladık. Afyonkarahisar’a
özel ‘Haşhaşlı Lokul’, ‘Pişi’ ve
‘Haşhaşlı Katmer’ tarifiyle eğitime
devam eden kadınlarımızla reçeteler-
imizi paylaştık. Afyonkarahisar mut-
fağı, şehrin UNESCO yolculuğuyla
ilgili süreci de paylaştık. Ben
katkılarından dolayı, Denizli Butik
Pastacılar ve Girişimci Kadınlar
Derneği Başkanı Nahide Erkan’a
teşekkür ediyorum. Bu gezimizde
Akkent Şekerleme’ de lokum
yapımını göreceğiz. Lokum tadımı
yapacağız sonrasında şehir turumuz

olacak. Afyonkarahisar’a gelenlerin
kesinlikle görmesi gereken bir yer
olan Frigya Vadisini de gezeceğiz.’
Dedi

GASTRONOMİNİN 
KALBİNDE EĞİTİM

Gastronomi şehri Afyonkarahisar’da
bulunmaktan çok mutlu olduklarını
anlatan Denizli Butik Pastacılar ve
Girişimci Kadınlar Derneği Başkanı
Nahide Erkan’da ‘Dernek olarak
‘Girişimci Kadınlar Üretime Hazırlar’
projesi hazırlamıştık. Proje kapsamın-
da eğitimlerimiz devam ediyor. Eğitim
programımızın olmazsa olmazı
Gastronomi Şehri Afyonkarahisar’da
eğitim ve şehir gezisiydi. Onun için kur-
siyer kadınlarımızla birlikte bugün
buradayız. Bizi Afyonkarahisar
Profesyonel Aşçılar Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı Hamza Kalkan, ağır-
lıyor. Şefimizden bu gün Haşhaşlı
Lokul’, ‘Pişi’ ve ‘Haşhaşlı Katmer’
yapımını öğrendik. Öğleden sonra
çok güzel birde şehir turu yapacağız’
dedi .İBRAHİM ARTIÇ

Yabancı düşmanlığı yaptığı iddia edilen 11
kişi adli kontrol şartıyla serbest bırakıldı

Afyonkarahisar'da 'Suriyeliler Meselesi' başlığı altında kurdukları WhatsApp grubu 
üzerinden yabancı uyrukluların iş yerlerini belirledikleri iddia edilen ve polis tarafından 

gözaltına alınan 11 kişi çıkarıldıkları mahkeme tarafından adli kontrol şartı ile serbest bırakıldı.

Edinilen bilgilere göre, Dinar ilçesinde
çeşitli tarih ve zamanlarda Suriyeli
şahıslara ait ev ve iş yerlerinin cam-
larının kırılması, araçlarına zarar ver-

ilmesi, darp edilmeleri ve bir üst geçide
'Türkiye Türklerindir, mülteciler ülkeler-
ine', 'Mülteciler gidene kadar durmaya-
cağız, Türk'e durmak yaraşmaz' şek-

linde pankartlar asılması olaylarının
faillerinin yakalanmasına yönelik polis
tarafından çalışma başlatıldı. Yapılan
incelemelerde 'Dinar'ın Mülteciler
Meselesi' adı altında Whatsapp grubu
kurulduğu, gruba 73 kişinin üye olduğu,
yazışmalarda grup üyelerince
Suriyelilere ait iş yeri ve dükkanların
keşfinin yapıldığı, fotoğraf ve videolarla
adreslerin gösterildiği, olay yerine yakın
yerdeki kameraların fotoğrafının pay-
laşıldığı belirlendi. Yönlendirme ve
suça teşvik eden 11 kişi hakkında bu
sabah 07.00'de eş zamanlı arama,
yakalama ve el koyma işlemi yapıldı.
Operasyonda 11 kişi gözaltına alındı.
Emniyetteki işlemleri tamamlanan
adliyeye sevk edilen şahıslar, savcılık
sorgusunun ardından çıkarıldıkları Sulh
Ceza Hakimliği tarafından adli kontrol
şartı serbest bırakıldı. >>İHA
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Afyon Merkez
32°

100 GÜNDE YÜZLERİ GÜLDÜRDÜK
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, basın mensuplarıyla bir araya geldi. 
31 Mart seçimlerinin ardından geride bıraktığı 100 günü değerlendiren Başkan Köksal, 
şehrimizin gelişimi için gece gündüz demeden çalışmaya devam edeceklerini söyledi.

31Mart seçimlerinin ardından 3 Nisan
2024 tarihinden itibaren 100 günlük
hizmet süresini dolduran Afyonkarahisar

Belediye Başkanı Burcu Köksal, geride bıraktığı ve
gelecekte yapılacak olan çalışmalarını değerlendirdiği
bir basın toplantısı düzenledi. Başkan Köksal,
görevinin 100. gününde belediyenin çalışmalarını ve
gelecekte planladığı yatırımları içeren kapsamlı bir
değerlendirme toplantısı yaptı. 

BAŞKAN KÖKSAL BASIN 
MENSUPLARIYLA BULUŞTU

KATILIM YOĞUN OLDU
AFBEL Termal Otel’de düzenlenen toplantıya
Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanı Faruk Duha Erhan,
CHP Merkez İlçe Başkanı Büşra Dişçioğlu Çetinöz,
Afyonkarahisar Belediye Başkan Yardımcılarımız Ömer
Yıldız, Cem Kasapoğlu, Erkan Uysal ve Eylem Ayar,
Afyon Gazeteciler Cemiyeti Yönetim Kurulu Başkanı
Önder Artuk, Afyon Basın Cemiyeti Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı İsmail Akar, yerel gazete, internet haber,
radyo, dergi ve ulusal basın temsilcileri katıldı. 

“İLKEMİZ; KATILIMCI, ŞEFFAF VE 
TOPLUMCU BELEDİYE UYGULAMALARI”

3 Nisan 2024 tarihinde halkımızın büyük desteğiyle maz-
batasını aldığını hatırlatarak konuşmasına başlayan
Başkan Köksal, “Göreve geldiğimiz günden itibaren alı-
nacak kararların ve gerçekleştirilecek çalışmaların
önemli olduğunun bilinci ile katılımcı, şeffaf ve toplumcu
belediye uygulamalarını kendimize ilke edinip çalış-
malarımızı bu yönde sürdürmeye devam etmekteyiz.”
dedi.

AFYONKARAHİSAR 
BELEDİYESİ’NİN MALİ DURUMU

Başkanlık görevini devraldığı tarih itibariyle belediyenin
borcunun 1.574.884.596,96 TL olduğunu ifade eden
Başkan Köksal, “Mevcut borç tablosunu Belediye
binamıza, şehrin muhtelif yerlerine, billboardlara asarak
vatandaşlarımızın bilgi sahibi olmalarını sağladık.” dedi.
Gelir bütçesinin 502.765.574,94 TL, gider bütçesinin ise
506.994.748,07 TL olduğunu belirten Başkan Köksal,
bütçe açığını dengelemek için stratejik planlama esaslı
bütçeleme yaptıklarını söyledi.

KADINANA CADDESİ ÇİFT YÖN OLACAK
Kadınana Caddesi'nin tek yönden çift yöne
dönüştürülmesi yönündeki projeyi tamamladıklarını açık-
layan Başkan Köksal; “Kamyon Garajı Tesisi’ne ait
mimari, statik, mekanik ve elektrik teknik uygulama pro-
jeleri ile yapı yaklaşık maliyetlerinin hazırlandığını söyle-
di. 

"TRAFİK YOĞUNLUĞU KONUSUNDA 
UZMANLARDAN GÖRÜŞ ALIYORUZ"

Trafik Kontrol Merkezimiz tarafından akıllı kavşaklarda,
şehrimizin trafik yoğunluğunu azaltacağını
düşündüğümüz alternatif yol ve caddelerde bir takım
denemeler yaptıklarını açıklayan Başkan  Köksal;
“Konusunun uzmanı akademisyenlerle ekip
arkadaşlarımız görüşmelerini devam ettiriyor. Otobüs-
minibüs yolu uygulaması ile belki birkaç caddede yoğun-
luğu azaltabileceğimizi düşünüyoruz. Dediğim gibi den-
emelerimiz ve araştırmalarımız devam ediyor.
Olgunlaşınca, kamuoyu ile konunun paydaşlarını bir
araya getirip fayda, maliyet, verimlilik konularını birlikte
değerlendirip, en güzel çözümü üretme kararlılığındayız”
dedi.  

“UYDUKENT’İN KANALİZASYON
VE KOKU SORUNUNU ÇÖZDÜK”

Uydukent bölgesindeki kanalizasyon ve koku soru-
nunu çözüme kavuşturduklarını söyleyen Belediye
Başkan Köksal; “Selçuklu mahallesindeki ana kollek-
tör hattında 1300 metrelik bölümde meydana gelen
göçük nedeniyle oluşan koku ve kanalizasyon soru-
nunu teknik ekiplerimizle yaptığımız çalışma net-
icesinde acil olarak çözüme kavuşturduk. Kollektör
hattının ihalesine çıktığımızda yüklenici firmaların
katılmak istemediğini, yüksek bedeller teklif edildiğini
gördük. Bizler buna rağmen ihale sürecinde boruları
temin ederek, kollektör hattın yenilenmesi için daha
önce teklif edilen bedelden daha aşağı bedele işi
ihale ettik. Periyodik yapım, bakım ve onarım işlerim-
izi yaptık, yapmaya devam ediyoruz. İhalesi devam
eden yapım işlerinin eksikliklerinin giderilmesi için
çalışıyoruz” dedi. 

ALTYAPI ÇALIŞMALARIMIZ
Altyapı çalışmalarına ilişkinde bilgiler aktaran Belediye
Başkanı Burcu Köksal; “Şehrimizin muhtelif cadde ve
sokaklarına; 886 metre yağmur suyu şebeke hattı, 975
metre kanalizasyon şebeke hattı ilave edilmiştir. 72 adet
yol seviyesinde bulunan kanalizasyon, yağmursuyu
muayene bacası ile ve yağmursuyu menfezlerinin
bakım, tamir, yükseltme ve mazgal işlemi yapılmıştır. Bu
kapsamda; 3094 mt içme suyu ana hattı, 299 mt içme
suyu ana hat yenilenmesi, 16 mt abone hattı, 44 mt içme
suyu abone hattı yenilenmiştir. 201 adet ana boru,  127
adet abone arızası yapıldı, 87 adet vatandaşlara abone
bağlantısı ve tamiri için ruhsat verilmiştir. Yine 2.021.484
m/h Bal Mahmut Terfi Merkezi, 1.744.160 m/h İçme
Suyu Arıtma Tesisi, 2.174.804 m/h Beşler Terfi
Merkezinde Toplamda: 5.940.448 m/h içme suyu temin
edilmiştir” dedi. 

YEŞİL ALAN DÜZENLEMELERİ
Park ve bahçe çalışmalarına ilişkinde açıklamalarda
bulunan Belediye Başkan  Köksal; “Park ve bahçe
düzenlemesi kapsamında; 10.000 metrekare  Çim
Ekimi, 378 Adet  Fidan,    9478 Adet Süs Bitkisi Ekimi,
35.000 metrekare  Otomatik Sulama Sistemi, 1.200.000
metrekare Çim Biçme faaliyeti gerçekleştirilmiştir. Bunun
yanında, suyun tasarruflu kullanılması amacı ile dekoratif
kuru peyzaj çalışmalarına başlanmış olup kavşak-
larımızda 7.485 metrekare Kuru Peyzaj Çalışması
yapılmış, peyzaj çalışmaları devam etmektedir.
Parklarımızın yapım ve onarım faaliyeti kapsamında,
2.180 m2 zemin dökme kauçuk kaplaması yapılmıştır.
382 metrekare zemin karo kauçuk kaplama yapılmıştır.
Parklarımıza oyun grubu ve spor aleti alım ve yenileme
çalışmaları günlük takip edilmektedir” ifadelerini kullandı.  

“YAZ KURSLARIMIZ BAŞLADI”
Olimpik yüzme havuzunun eksikliklerinin tamamlanarak
faaliyetlerine başladığını duyuran Başkan  Köksal, “Yaz
Spor Okulları (Basketbol, Voleybol, Güreş, Hentbol,
Teakwondo, Masa Tenisi, Jimnastik, Badminton, Karate)
Bilgi Evlerinde Yaz Kursları (Halk Oyunları, Satranç,
Ebru, Robotik Kodlama, Bağlama, Drama, Kur’an-ı
Kerim, Resim) ile Zumba, Pilates, Tiyatro Kursu, Boynuz
Tarak Yapımı, Deri Aksesuar ve Tablo Yapımı, Keçe ve
Keçe İşleme Kurslarını faaliyete almış bulunmaktayız.”
ifadelerini kullandı. 

“ŞEHRİMİZİ TOPLUMCU BELEDİYE
UYGULAMALARIYLA TANIŞTIRDIK”

Mahallemize kazandırılacak olan Bilgi Evi’nde; terör
örgütünün saldırısı sonucu şehit olan Şenay Aybüke
Yalçın öğretmenimizin ismini yaşatacaklarını dile getiren
Başkan Burcu Köksal “Toplumcu belediye uygula-
malarını şehrimizle tanıştıracağız demiştim.
Vatandaşlarımızın ekonomik olarak zor günler geçirdiği
bu zamanlarda belediye olarak yanlarında olduğumu
onlarla dertlendiğimi, kederde, hüzünde, neşede ve sev-
inçte beraber olacağımı bir kez daha belirtmek isterim.”
şeklinde konuştu.  Başkan Köksal, şehit aileleri, gaziler
ve engellilere yönelik su tarifelerinde %85 indirim
yapıldığını hatırlatarak sosyal tesislerdeki  %35 ile %45
arasında indirim gittiklerini dile getirdi. Tüm açık otopark-
ların da ücretsiz hale getirildiğini belirten Başkan Köksal,
“Gazlıgöl kaplıcalarımızda,  Pazartesi, Çarşamba ve
Cuma günleri halk günü ilan edildi ve bu günlerde umumi
hamam ücretleri 40 TL’ye düşürüldü.” diye açıkladı.
Ayrıca “Km başına 6 TL olarak uygulanan cenaze nakil
ücretini sıfırlayarak, Cenaze nakil hizmetini tamamen
ücretsiz hale getirdik.” ifadelerine yer verdi. 

“PERSONEL MAAŞLARINDA 
İYİLEŞTİRMEYE GİTTİK”

Belediye şirket işçilerimize ve kadrolu işçilerimize seçim
öncesinde verdiği sözü yerine getirerek maaşlarında
iyileştirilmeler yapıldığını söyleyen Başkan Köksal, “En

düşük maaş alan işçimizi, 30.400 TL maaş alacak seviy-
eye getirmiş olduk.” dedi. Semt pazarlarında çalışan
esnaflarımıza, alışveriş yapan vatandaşlarımıza ve has-
tanelerimizdeki personellere çorba ikramında bulunul-
duğunu ifade eden Başkan Köksal, “Halk Ekmek büfeler-
imizi çoğaltarak, halkımızın ucuz ekmeğe ulaşımını
kolaylaştırdık. Günlük ortalama 7500 civarında üretimi
olan ekmek sayısını 25.000 seviyelerine getirdik.
Halkımızın ucuz ve kaliteli ekmek tüketmesi için çalış-
maya var gücümle devam edeceğim.” diye konuştu.
Yüntaş şirketimizin 100 günlük dönemde 24.000.000,00
(Yirmi dört milyon TL) nakdi borç ödediğini açıklayan
Başkan Köksal, “Bu borcun 7.500.000,00 (Yedi Milyon
beşyüz bin TL) lik kısmı seçimden aylar önce emekli
olup, tazminatlarını alamayan işçilerimizin EYT
ödemeleri oldu.” dedi. 

“DEVRANE ÇAY BAHÇESİNİ
EMEKLİLER LOKALİ YAPACAĞIZ”

Belediye Meclisi kararıyla iki farklı noktada Halk
Lokantası açacaklarını duyuran Başkan Köksal,
“Halkımızın ucuz yemeğe ulaşımını sağlıyoruz. Biri
Anıtpark, bir diğeri ise Engelsiz Gastronomi Mutfağının
yanındaki kafemizde, dört çeşit yemek 75 TL olacak. Bu
ayın sonunda faaliyete almış olacağız.Şehrimizin
markası olan Avşar Soda ile anlaşmamızı yaptık, Avşar
Madensuyunu işletmelerimizde 10 TL’den halkımızın
hizmetine sunmaya başladık. Devrane Çay bahçesi
olarak hizmet veren kafeteryamızda Emekliler Lokali
olarak hizmet vermeye başlayacağız. Emeklilerimizin bu
ortamda daha ucuz ve kaliteli hizmet almalarını sağlaya-
cağız.” diyerek sözlerine devam etti.

“HİZMETİ VATANDAŞIMIZIN
AYAĞINA GÖTÜRECEĞİZ”

Belediyenin geleneksel hale getirdiği ve 2 yıldır yapıl-
mayan sünnet şöleninin tekrar gerçekleştirileceğini
söyleyen Başkan Köksal konuyla ilgili olarak ekonomik
durumu olmayan ailelerimize duyurusunun yapıldığını
açıkladı. Vatandaşlarımız için yapılan hizmetlere
değinerek devam eden Başkan Köksal, konuşmasına
şöyle devam etti: “Belediye Hizmet Noktaları dizayn
ederek, hizmeti vatandaşlarımızın ayağına götürüyoruz.
Hizmet noktalarında Emlak vergisi ödeme, Su faturası
ödeme, akıllı kart su yükleme, çevre ve temizlik vergisi
ödeme, ilan reklam vergisi, istek ve şikayet bildirme gibi
hizmetleri gördüreceğiz. Birincisi;  Devlet hastanemizin,
No 03 kafemizin yanında, İkincisi ise Ataköy Migros
kavşağı civarında olacak. Hizmet noktalarını yerleştirdik,
iç dizaynını tamamlayıp hizmete almış olacağız. Şehrin
iki farklı noktasında faaliyete alacağımız hizmet nokta-
larımız hafta içi ve Cumartesi günleri 10:00 – 19:00
saatleri arasında hizmet verecektir.İlimizdeki İhtiyaç
sahibi öğrencilere 2024-2025 eğitim öğretim yılında
“Eğitime Destek Bursu” vereceğiz. Belediyemizin
mevcut binalarından uygun olanını tahsis edip, Kreş
ve Yaşlı Bakım Merkezi oluşturmayı hedefliyoruz.” 

“HALKIMIZLA İÇ İÇE OLDUK”
Halk Günleri ve Mahalle Buluşmaları başlatan
Başkan Burcu Köksal, “Halk Günü toplantıları düzen-
lenmeye başladık.  Bu sayede vatandaşlarımız; istek,
talep ve şikâyetlerini Başkanlık makamında tarafıma
bizzat iletme imkanı bulmuştur. Sadece Halk günü
toplantılarında bugüne kadar 1300 vatandaşımızla
makam odasında iletişim, etkileşim kurduk.
Problemlerini çözmeye gayret sarf ettik. Mahalle
Buluşmaları başlatıldı. Her hafta bir mahallemize
gidilerek sorunlar yerinde görülüp, istek ve talepler
doğrultusunda hareket ediliyor. Bugüne kadar;
Ataköy, Fatih, Ertuğrulgazi, Esentepe, Selçuklu ve
Beyazıt mahallelerinde buluşmalarımızı gerçekleştir-
erek hemşehrilerimizin problemlerini gidermeye
çalıştık.” dedi.

“KADROLARIMIZDA LİYAKATİ ESAS ALDIK”
Afyonkarahisar Belediyesi’nde oluşturduğu kadroları
liyakatı esas alarak sağladıklarına dikkat çeken Başkan
Köksal; “Belediyemizin birçok ihtiyacını gidermek için
mesai mefhumu dinlemeden Afyonkarahisar Belediyesi
ailemle çalışmaya devam ediyorum. Belediyemizde
oluşturduğumuz ekibi, liyakati esas alarak sağladık. Yer
değişikliklerini kişinin verimine, tahsiline göre yapmaya
özen gösterdik. İşini layıkıyla yapan hiçbir arkadaşımızı
işten çıkarmadık” diye konuştu.  

“ELEKTİRİKLİ OTOBÜS ALMAK İSTİYORUZ”
Belediye bünyesinde oluşturulan Kentsel Dönüşüm,
Uzlaştırma ve Proje Birimi aracılığıyla kaçak yapılar ve
imar kirliliği konusunda ciddi çalışmalar yaptıklarına
dikkat çeken Başkan Köksal konuşmasının son
bölümünde şu ifadelere yer verdi: “Deprem gerçeğini çok
iyi bildiğimden, dönemimizde talimatımla kaçak yapılar
ve imar kirliliği ile ilgili ciddi çalışmalar ve yaptırımlar
uyguluyoruz. Bu kapsamda oluşturduğumuz Kentsel
Dönüşüm, Uzlaştırma ve Proje Birimi aracılığıyla geniş
kapsamlı çalışmalar yapacağız. Malumunuz olduğu
üzere, Cumhurbaşkanlığı tasarruf tedbirleri genelgesi ile
kamu kurum kuruluşlarına bir takım kısıtlamalar getirildi.
Bu genelge ile 3 yıl bina yapımı, bakım, onarım, taşıt
alınmasından tutunda yerel gazete, dergi alımına kadar
tasarruf etmemiz gerekiyor. Örneğin belediyemize elek-
trikli otobüs kazandırmak istiyoruz. Çünkü mevcut güz-
ergahlara ilave otobüs eklememiz gerekiyor. Bunu
almamız genelge gereği bakanlık iznine tabi. Bakanlık
yetkililerinden izin isteyerek bunu yapmak elzem.
Önümüzdeki hafta ilgili bakanlıklarla görüşmeler gerçek-
leştirmek üzere Ankara’da olacağım. Vatandaşlarımız
bizden bu ve benzeri alanlarda da hizmet bekliyor.  Bu
vesileyle; yapacağımız yararlı hizmetlerin vatan-
daşlarımızın yaşamlarını kolaylaştırmasını diliyor, hep-
inize saygılarımı sunuyorum.” Belediye Başkanı Burcu
Köksal, konuşmasının ardından basın mensuplarının
sorularını yanıtladı. >>İZZET IŞIK


